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	Basic Information
基本信息

	Name of Company
公司名称
	

	Address of Company
公司地址
	

	Country
所属国家
	
	City
城市
	

	Scale of Company
公司规模
	
	Registered Capital
注册资金
	

	Contact Number
联系电话
	
	Email Address
邮箱地址
	

	Name of Person In-Charge
申报负责人姓名
	
	Position of Person In-Charge
申报负责人职位
	

	Name of Product
产品名称
	
	Type of Product
产品类型
	

	Size of Product
产品尺寸
	
	Honors
曾获荣誉
	

	Introduction of Product
产品介绍

	(Including product features, functions, innovations, design features and concepts, use scenarios, etc., no more than 500 words)
（包含产品特色、功能、创新点、设计特色及理念、使用场景等，不超过500字）
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	Brief Introduction of the Recommending Unit/Person (If Any)
推荐单位/推荐人简介（如有）

	(Brief Introduction of the Recommending Unit/Person, no more than 100 words)
（推荐单位/推荐人简要介绍，不超过100字）

	Recommendation Reasons
推荐理由

	(Please explain the recommendation reasons according to the application criteria and the situation of the referees, no more than 500 words)
（请推荐单位/推荐人按照报名条件结合被推荐人情况阐述推荐理由，不超过500字）

















(Signature/Stamp)
Name of Recommending Unit/Person
XX,XX,2023
  （签名/盖章处）
推荐单位名称/推荐人姓名
       2023年  月  日

	Application Commitment
申请承诺

	I hereby certify that the information and materials provided in this application form are true and correct.
本人在此保证，申请表所填写的内容和提供的材料真实无误。

      
                       Signature of Person In-Charge:
XX,XX,2023
负责人签名：
2023年 月 日 



Please submit the following application materials before 24:00 Beijing Time on 31 December 2023:
请于2023年12月31日24时（北京时间）前完整提交下列申请材料：
1. Application Form for ID Award: International Gifts 2023: Please fill in all contents truthfully.
《2023年度国际礼品创新设计奖申请表》：请如实填写所有内容。
2. Supporting materials:
证明材料：
(1) Product inspection certificate (mandatory);
产品检验合格证书（必须）；
(2) Other relevant supporting materials mentioned in the Application Form ID Award: International Gifts 2023, including but not limited to the honors received, research results cover and signed pages, patent certificates, donation records, public reports, etc.
其他在《2023年度国际礼品创新设计奖申请表》中提及事项的相关证明材料，包括但不限于所获荣誉奖项、研究成果封面及署名页、专利证书、捐赠记录、公开报道等。
3. Photographic materials:
影像材料：
[bookmark: OLE_LINK2](1) Work/product introduction pictures: No more than 6 high-resolution pictures, in JPEG or PNG format, no less than 2M and no more than 10M;
作品/产品介绍图片：图片不超过6张，采用JPEG或PNG格式，大小在2M以上及10M以下，确保图片的清晰度；
(2) Work/product promotion video: The video should focus on "ecological relevance, innovative design, social influence, outstanding value" to explain the correlation, the duration should be controlled within 5 minutes, the resolution should be 1080P and above, the horizontal screen should be 16:9, the storage format should be mp4, mov, avi and other common video formats, and the size should not exceed 500M;
(2) 作品/产品宣传视频：视频应围绕 “生态相关性、设计创新性、社会影响力、价值杰出性”阐述参评作品或产品与之的相关联性，时长控制在5分钟以内，清晰度1080P及以上，横屏16:9为佳，存储格式为mp4、mov、avi等常见视频格式，大小不超过500M；
(3) Company video (optional).
(3) 企业短片（非必须）。
Note: Please combine the Application Form for ID Award: International Gifts 2023, product inspection certificate and other relevant certification materials into a PDF document in the form of scanned copies. The email subject, PDF document, related pictures and videos must be named in the form of "ID Award: International Gifts 2023 Registration _ Signature".
注：请将《2023年度国际礼品创新设计奖申请表》、产品检验合格证书和其他相关证明材料以扫描件的形式合并到一个PDF文档中，邮件主题、PDF文档、相关图片及视频须以“2023年度国际礼品创新设计奖 报名_署名”形式命名。
All application materials (including video presentations) should be in both Chinese and English and should be sent to wedo2023@126.com by 24:00 Beijing Time on 31 December 2023. The submitted work/product materials should comply with national laws and regulations and local social order and good customs. The applicant must guarantee that he/she is the original author of the submitted work/product (text, pictures and videos) and that he/she has independent, complete and undisputed copyright or ownership of the work/product. The World Eco-Design Organization reserves the right to use the relevant application materials of the selected works/products for promotion.
所有申请材料（含视频发言）应使用中英双语，并于2023年12月31日24时前（北京时间）将申请材料发送至wedo2023@126.com。提交的作品/产品材料应符合国家法律法规和当地的社会公序良俗。申请者必须保证其为所投稿作品/产品（文字、图片及视频）的原创作者，并对该作品/产品享有独立、完整、无争议的版权或所有权。世界生态设计组织有权将入选作品/产品的相关申请材料用于宣传推广活动。
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